

幼稚園教育計劃 Kindergarten Education Programme
中華文化校本學習活動 School-based Learning
Activities of Chinese Culture
展示表格 Display Table

保良局李樹福幼稚園幼兒園 Po Leung Kuk Lee Shu Fook Kindergarten & Nursery

學校名稱 School Name

2025-2026

PN-K3

學年 School Year

年級 Class

活動名稱 Name of Event

親子中秋活動 Parent-child Mid-autumn Festival Fair Activities

活動目標 Activity Goals

- 提升幼兒對中華傳統文化及中秋的認識、體驗及傳承中國文化及習俗
Enhance children's knowledge, experiences and inheritance of Chinese culture and Mid-autumn Festival
- 透過遊戲體驗讓幼兒感受節日的樂趣及氣氛
To allow children to experience the fun and atmosphere of the festival through games

活動簡介 Activity Introduction

當日活動邀請家長與幼兒一同參與親子中秋活動，讓幼兒參與不同有關中秋節的攤位遊戲、品嚐中國傳統食物及猜燈謎活動，從而感受中秋節的樂趣及氣氛。

The event invites parents and children to participate together in a parent-child Mid-autumn Festival celebration. Children will engage in various festive game booths, traditional Chinese foods, and riddle activities, allowing them to experience the joy and atmosphere of the Mid-autumn Festival.

活動記錄 (例如：兒童作品 / 活動的照片 / 影音)

Activity Log (e.g. Photos/Video of Children Works/Activities)

